
RADA MIAST A MARKI
At. 0 . Pib udskiego 95
05, -270 MARKI

tel. IO-:!:!) 781- 10 -03
F:ax 781-13 -'IH

uio ], Mazouneckie

PROTOKOLNr40
z XL sesji Rady Miasta Marki,

ktora odbyla si~ w dniu 24 kwietnia 2013 roku

o godzinie 1300 XL sesje Rady Miasta Marki otworzyl Przewodniczacy Rady Marcin
Piotrowski, przywital wszystkich obecnych i stwierdzil quorum (listy obecnosci radnych oraz
gosci stanowia zalacznik nr 1 do protokolu; nieobecni: D. Swieczkowska).
Nastepnie Przewodniczacy Rady przedstawil porzadek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Przyjecie protokolu z XXXVIII sesji z dnia 27 marca 2013 roku.
5. Przyjecie protokolu z XXXIX sesji z dnia 3 kwietnia 2013 roku.
6. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki.
7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe

zaopatrzenie w wode i zbiorowe odprowadzanie sciekow na terenie Miasta Marki
w okresie od 1 czerwca 2013 roku do 31 maja 2014 roku (Druk nr 377).

8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju
i modemizacji urzadzen wodociagowych i urzadzen kanalizacyjnych, bedacych
w posiadaniu Wodociagu Mareckiego Sp6lka z ograniczona odpowiedzialnoscia
w Markach na lata 2013 - 2017 (Druk nr 372).

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie podzialu miasta Marki na stale obwody
glosowania, ustalenia ich numer6w, granic oraz siedzib obwodowych komisji
wyborczych (Druk nr 380).

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie pozbawienia kategorii dr6g gminnych
w zwiazku z zaliczeniem do kategorii dr6g powiatowych ulic na terenie miasta Marki
(Druk nr 371).

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie porozumienia
w sprawie wykonania koncepcji projektowej oraz innych dzialan na rzecz
zabezpieczenia teren6w zalewowych rzeki Czamej przed powodzia w powiecie
wolominskim i legionowskim na terenie gmin: Wolomin, Radzymin, Marki i Nieporet
z uwzglednieniem gospodarki wodno - sciekowej gmin Wolomin i Kobylka
(Druk nr 379).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie okreslenia przystank6w komunikacyjnych
na terenie Gminy Miasto Marki oraz warunk6w i zasad korzystania z nich
(Druk nr 381).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przyjecie darowizny
nieruchomosci (Druk nr 384).

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, nieruchomosci gruntowej (Druk nr 366).

15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanych nieruchomosci gruntowych
(Druk nr 383).

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 382).

17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc
Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 378).

18. Interpelacje i zapytania radnych.
19. Sprawy rozne.
20. Zamkniecie posiedzenia.
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Pkt 3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porz4ldku obrad.

Bunnistrz Janusz Werczynski zlozyl wniosek, 0 wykreslenie z porzadku obrad punktu 14.
pt. .Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, nieruchomosci gruntowej (Druk nr 366).", poniewaz
w trakcie posiedzenia Komisji Budzetowo - Gospodarczej wycofal ten projekt uchwaly.

Nie zgloszono uwag do wniosk6w.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia ww.
wniosku.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glosow ustawowego
skladu Rady.

Pkt 4. Przyjecie protokolu z XXXVIII sesji z dnia 27 marca 2013 roku.

Do chwili rozpoczecia sesji radni nie wniesli na pismie poprawek, ani uzupelnien
do protokolu, w zwiazku z powyzszym Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil
glosowanie, w sprawie przyjecia protokolu Nr 38 z XXXVIII sesji Rady Miasta Marki z dnia
27 marca 2013 roku.

Glosowanie
za przyjeciem protokolu - 14
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 5
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Protokol z XXXVIII sesji Rady Miasta Marki z dnia 27 marca 2013 roku zostal przyjety.

Pkt 5. Przyjecie protokolu z XXXIX sesji z dnia 3 kwietnia 2013 roku.

Do chwili rozpoczecia sesji radni nie wniesli na pismie poprawek, ani uzupelnien
do protokolu, w zwiazku z powyzszym Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil
glosowanie, w sprawie przyjecia protokolu Nr 38 z XXXIX sesji Rady Miasta Marki z dnia
3 kwietnia 2013 roku.

Glosowanie
za przyjeciem protokolu - 13
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 6
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Protokol z XXXIX sesji Rady Miasta Marki z dnia 3 kwietnia 2013 roku zostal przyjety.
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Pkt 6. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki.

Infonnacja 0 pracy Bunnistrza Miasta Marki od dnia 22 marca do dnia 17 kwietnia 2013 roku
(Druk ill 385) stanowi zalacznik ill 2 do protokolu.

Nie zgloszono zadnych pytan,

Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia taITf za zbiorowe
zaopatrzenie w wode i zbiorowe odprowadzanie sciek6w na terenie Miasta Marki
w okresie od 1 czerwca 2013 roku do 31 maja 2014 roku (Druk nr 377).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik ill 3 do protokolu.

Wniosek 0 zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wode
odprowadzania sciekow stanowi zalacznik ill 4 do protokolu.

zbiorowego

Bunnistrz Janusz Werczynski poinformowal, zc ustawa z dnia 7 czerwca 2001 roku
o zbiorowym zaopatrzeniu w wode i zbiorowym odprowadzaniu sciekow w art. 24 ust. 4
fonnuluje obowiazek sprawdzenia przez Bunnistrza, czy przedstawione we wniosku taryfy
i plan zostaly opracowane zgodnie z przepisami ustawy oraz zweryfikowanie koszt6w,
o kt6rych mowa w art . 20 ust 4 pkt 1 pod wzgledem celowosci ich ponoszenia; na zlecenie
Bunnistrza wniosek zostal przeanalizowany przez finny SID Szkolenia i Doradztwo Sp. z 0.0.

z siedziba w Warszawie, kt6ra w dniu 25 marca 2013 roku sformulowala opinie nt. zgodnosci
z przepisami wniosku 0 zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wode
i zbiorowego odprowadzania sciekow na terenie gminy Miasta Marki na okres od dnia
1 czerwca 2013 roku do dnia 31 maja 2014 roku; konkluzje zawarte w opinii sa nastepujace:
"Nie zglaszam zastrzezen w zakresie celowosci ponoszenia koszt6w.
Nie zglaszam zastrzezen w zakresie zgodnosci wniosku z przepisami, w szczegolnosci
prawidlowosci sporzadzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wode i zbiorowego
odprowadzania sciekow."
Opinia stanowi zalacznik ill 5 do protokolu.

Dyrektor Zarzadu Sp61ki z o. o. .Wodociag Marecki" Kajetan Specjalski przedstawil
prezentacje multimedialna wniosku taryfowego; om6wil m.in. obecne i proponowane stawki
za wode i scieki dla poszczeg6lnych grup odbiorc6w; prawne aspekty zwiazane z naliczaniem
i wysokoscia stawki abonamentowej; syrnulacje oplat bez oplaty abonamentowej; spos6b
wyliczenia stawek dotyczacych sciekow: udzial ceny uslugi odbioru do systemu
warszawskiego, udzial amortyzacji, koszty zwiazane z: rozbudowa sieci kanalizacyjnej,
obsluga kredyt6w i pozyczek, wzrostem zatrudnienia, wsparciem technicznym dla JRP 
Jednostki Realizujacej Projekt, funkcjonowaniem ekipy eksploatacyjnej, zespolu realizacji
przylaczy i pozyskiwania na to srodkow pomocowych, funkcjonowaniem zespolu
ekonomiczno - ksiegowego, najmem budynku, zakupem sprzetu komputerowego
i komunikacji elektronicznej oraz profesjonalnych urzadzen do powielania.
Prezentacja stanowi zalacznik ill 6 do protokolu.

Pani Anna Zmyslowska Zastepca Pelnomocnika ds. Realizacji Projektu Funduszu Spojnosci
i Koordynator ds. projekt6w przedstawila prezentacje multimedialna udzialu projektu
unijnego w taryfie na sezon 2013/2014; zaprezentowala m.in. oswiadczenie beneficjenta w
sprawie taryf skladane w czasie przystapienia do projektu unijnego; plany taryfowe do 2013
roku - obliczenia BBf w analizie finansowej: zakladane koszty projektu, analize finansowa po
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zrnniejszeniu kosztu projektu kanalizacyjnego, rozliczenie kosztow projektu na dzien
31.12.2012, zaciagniete zobowiazania spolki, trwalosc projektu, warunek trwalosci projektu,
wytyczne do przygotowania inwestycji w zakresie srodowiska wspolfinansowanych przez
Fundusz Spojnosci i Europejski Fundusz Rozwoju Regionalnego w latach 2007 - 2013
(wytyczne Jaspers), trwalosc finansowa, analize wrazliwosci i ryzyka, wytyczne w zakresie
postepowania w razie wykrycia nieprawidlowosci w wykorzystaniu funduszy strukturalnych
i Funduszu Spojnosci w okresie programowania 2007 - 2013, konsekwencje niedotrzymania
warunku trwalosci projektu (instytucjonalnej , rzeczowej i finansowej); ceny wody i sciekow
kilku miast powyzej 50 tys. mieszkancow w wojewodztwie mazowieckim w okolicach
Warszawy.
Prezentacja stanowi zalacznik nr 7 do protokolu.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza negatywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 377.

W dyskusji glos zabrali radni: Radoslaw Dec, Jacek Orych, Marcin Piotrowski, Tadeusz
Sklodowski, Michal Jaroch, Dariusz Pietrucha, Arkadiusz Werelich, Maria Przybysz - Piwko,
Pawel Adamczyk, Grzegorz Miechowicz oraz Burmistrz Janusz Werczynski, Dyrektor
Kajetan Specjalski i pani Anna Zmyslowska.

Na wniosek Klubu Radnych .Wspolnota Marki" Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski
zarzadzil 10 minut przerwy.

Po przerwie Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie
podjecia uchwaly w sprawie w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wode
i zbiorowe odprowadzanie sciekow na terenie Miasta Marki w okresie od 1 czerwca 2013
roku do 31 maja 2014 roku (Druk nr 377).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 9
przeciw- 8
wstrzymujacych sie - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

W zwiazku z bledern w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie.

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 8
przeciw- 9
wstrzymujacych sie - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

.Uchwala nie zostala podjeta.

Pan Marek Zielinski mieszkaniec Marek przedstawil nagrane przez siebie film dotyczacy prac
kanalizacyjnych na jego posesji oraz film przedstawiajacy nawierzchnie ulicy; powiedzial, ze
firma wykonawcza jest niekompetentna, roboty trwaly dlugo, jego posesja rozkopana byla
dwa dni; natomiast na ulicy Zielenieckiej Set nierownosci, niedoskonalosci, krzywo osadzone
studzienki.
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Dyrektor Kajetan Specjalski odpowiedzial, ze roboty na terenie posesji zazwyczaj trwaja
kilka godzin; jednak na posesji p. Zielinskiego, trwaly dwa dni poniewaz strop byl wykonany
ze zbrojeniami i bardzo trudno bylo to przebic; jako dow6d zaprezentowal zdjecie tych prac
(zdjecie stanowi zalaczniki nr 8 do protokolu); Dyrektor dodal, ze jesli prace na tej posesji
zostaly zle wykonane to nalezy je reklamowac i beda wykonane poprawki;
natomiast co do filmu dotyczacego ulicy zwr6cil uwage, ze kanalizacja deszczowa
(studzienki) nie byla budowana przez Sp. z 0 .0. .Wodociag Marecki".

Na tym zakonczono ten punkt porzadku obrad.

Pkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia wieloletniego planu
rozwoju i modernizacji urzildzen wodociilgOwych i urzildzen kanalizacyjnych, bedilcych
w posiadaniu Wodociilgu Mareckiego Spolka z ograniczonil odpowiedzialnosciil w
Markach na lata 2013 - 2017 (Druk nr 372).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 9 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze Sp. z 0.0. .Wodociag Marecki" wystapila
z wnioskiem 0 zatwierdzenie wieloletniego planu rozwoju i modemizacji urzadzeri
wodociagowych i urzadzen kanalizacyjnych na lata 2013 - 2017; w tym okresie Sp6lka na
ten eel chce przeznaczyc lacznie ponad 100 milion6w zlotych, z czego prawie 90 milion6w
zlotych ma pochodzic ze srodkow wlasnych.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 372.

W tym punkcie porzadku obrad glos zabrali: radny Tadeusz Sklodowski oraz Dyrektor
Zarzadu Kajetan Specjalski.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modemizacji urzadzen wodociagowych
i urzadzen kanalizacyjnych, bedacych w posiadaniu Wodociagu Mareckiego Sp6lka
z ograniczona odpowiedzialnoscia w Markach na lata 2013 - 2017 (Druk nr 372).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 16
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 4
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLl306/20 13 i stanowi zalacznik nr 10 do protokolu.

Przewodniczacy Rady podziekowal przedstawicielom Wodociagu Mareckiego za wystapienia
na sesji.

Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie podzialu miasta Marki na stale
obwody glosowania, ustalenia ich numerow, granic oraz siedzib obwodowych komisji
wyborczych (Druk nr 380).
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Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 11 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly.
Uzasadnienie stanowi zalacznik nr 12 do protokolu.

Komisja Budzetowo
w Druku nr 380.

Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie podzialu miasta Marki na stale obwody glosowania, ustalenia ich numer6w, granic
oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych (Druk nr 380).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 15
przeciw-l
wstrzymujacych sie - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

W zwiazku z bledern w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie,

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 15
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 4
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLl307/2013 i stanowi zalacznik nr 13 do protokolu.

Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uehwaly w sprawie pozbawienia kategorii drog gminnyeh
w zwiazku z zaliezeniem do kategorii drog powiatowyeh ulie na terenie miasta Marki
(Druk nr 371).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 14 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly.
Uzasadnienie stanowi zalacznik nr 15 do protokolu.
Bunnistrz odczytal rowniez pismo Starosty w sprawie prog6w zwalniajacych na
ul. Zabkowskiej w Markach; pismo stano wi zalacznik nr 16 do protokolu.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 371 .

W dyskusji glos zabrali radni: Pawel Pniewski, Michal Jaroch, Dariusz Pietrucha oraz
Bunnistrz Janusz Werczynski.

W wyniku dyskusji Burmistrz zglosil autopoprawke polegajaca na zapisaniu w § 3 daty:
,,1 stycznia 2014 roku".
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Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie pozbawienia kategorii drog gminnych w zwiazku z zaliczeniem do kategorii drog
powiatowych ulic na terenie miasta Marki (Druk nr 371) wraz z autopoprawka.

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 13
przeciw- 0
wstrzymujacych sic - 7
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLl30812013 i stanowi zalacznik nr 17 do protokolu,

Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wvrazenia zgody na zawarcie
porozumienia w sprawie wykonania koncepcji projektowej oraz innych dzialan na rzecz
zabezpieczenia teren6w zalewowych rzeki Czarnej przed powodzia w powiecie
wolominskim i legionowskim na terenie gmin: Wolomin, Radzvmin, Marki i Nieporet z
uwzglednieniem gospodarki wodno - sciekowej gmin Wolomin i Kobylka (Druk Dr 379).

Projekt uchwaly z opinia prawna stano wi zalacznik nr 18 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski omowil projekt uchwaly; przedmiotem porozumiema jest
wykonanie koncepcji projektowej dla zabezpieczenia terenow zalewowych rzeki Czarnej
przed powodzia, zaopiniowanie tej koncepcji oraz sfinansowanie tego przedsiewziecia.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 379.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie wykonania koncepcji
projektowej oraz innych dzialan na rzecz zabezpieczenia terenow zalewowych rzeki Czamej
przed powodzia w powiecie wolominskim i legionowskim na terenie gmin: Wolornin,
Radzymin, Marki i Nieporet z uwzglednieniem gospodarki wodno - sciekowej gmin
Wolomin i Kobylka (Druk nr 379).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLl309120 13 i stano wi zalacznik nr 19 do protokolu.

Pkt 12. Rozpatrzenie Droiektu uchwalv w sprawie okreslenia Drzvstank6w
komunikacyjnych na terenie Gminy Miasto Marki oraz warunk6w i zasad korzvstania
z nich (Druk nr 381).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 20 do protokolu.
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Bunnistrz Janusz Werczynski omowil projekt uchwaly
Uzasadnienie stanowi zalacznik ill 21 do protokolu.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 381.

W tym punkcie porzadku obrad glos zabrali: radny Tadeusz Sklodowski oraz Bunnistrz
Janusz Werczynski,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie okreslenia przystank6w komunikacyjnych na terenie Gminy Miasto Marki oraz
warunk6w i zasad korzystania z nich (Druk ill 381).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XL/31012013 i stanowi zalacznik ill 22 do protokolu.

Pkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wvrazenia zgody na przyjecie
darowizny nieruchomosci (Druk nr 384).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik ill 23 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly dotyczacy przyjecia przez Gmine
darowizny niezabudowanej nieruchomosci - dzialki ill ewid. 31/3 z obrebu 5-01 0 pow.
0,0046 ha, polozonej przy ul. Mickiewicza.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 384.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie wyrazenia zgody na przyjecie darowizny nieruchomosci (Druk ill 384).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sic - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XL/311/2013 i stanowi zalacznik ill 24 do protokolu.
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Pkt 15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanych nieruchomosci gruntowych
(Druk nr 383).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 25 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly w sprawie nabycia
niezabudowanych nieruchomosci gruntowych: dzialki nr ewid. 17 0 pow. 663m2

, nr ewid. 18
o pow. 365 m2 i nr ewid. 19 0 pow. 1064 m2 w obrebie 5-15 przy ul. Palacowej
z przeznaczeniem pod budowe gminnej drogi publicznej - ul. Palacowa L1/2.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 383.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych,
niezabudowanych nieruchomosci gruntowych (Druk nr 383).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 9
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 8
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XL/312/2013 i stanowi zalacznik nr 26 do protokolu,

Pkt 16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uZytkowego
stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 382).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 27 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly dotyczacy zawarcia kolejnej
umowy najmu lokalu uzytkowego 0 pow. 96 m2 w budynku przy ul Fabrycznej 3.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 382.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 382).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 16
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 16. radnych.
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Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XL/313/2013 i stanowi zalacznik nr 28 do protokolu.

Pkt 17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc
Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 378).

Projekt uchwaly z opinia prawna stano wi zalacznik nr 29 do protokolu.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej Michal Jaroch przedstawil projekt uchwaly, w kt6rym
skarge uznaje sie za niezasadna.

Burmistrz Janusz Werczynski pozytywnie zaopiniowal projekt uchwaly.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 378) .

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 16
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XL/314/20 13 i stanowi zalacznik nr 30 do protokolu.

Pkt 18. Interpelacje i zapytania radnych.

Radny Dariusz Pietrucha odczytal interpelacje z dnia 6 marca 2013 roku dotyczaca
wspolpracy z Urzedem Miasta pana Rafala Pazio.
Interpelacja stano wi zalacznik nr 31 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski odczytal odpowiedz na ww. interpelacje - odpowiedz stanowi
zalacznik nr 32 do protokolu.

W tym punkcie porzadku obrad glos zabrali radni: Dariusz Pietrucha, Tadeusz Sklodowski
oraz Burmistrz Janusz Werczynski.

Pkt 19. Sprawy rozne.

Burmistrz Janusz Werczynski udzielal informacji w zwiazku z pytaniarni radnych:
• Jacka Orycha w sprawie termomodemizacji Szkoly Podstawowej nr 3;
• Arkadiusza Werelicha w sprawie mozliwosci zainstalowania kamery monitoringu na

przystanku autobusowym w rejonie ul. Kosciuszki;
• Elzbiety Brzozowskiej w sprawie bezpieczenstwa na terenie fabryki Braci Briggs6w;
• Dariusza Pietruchy w sprawie odbudowy ul. Nowej;
• Pawla Pniewskiego w sprawie dziury na ul. Bandurskiego i chodnika przy

skrzyzowaniu z ulica Okolna;
• Bogdana Chorosia w sprawie zablokowanego wjazdu z ul. P. Skargi w ul. Barska.
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Radny Pawel Pniewski poinformowal, ze w maju po raz drugi odbedzie sie Konkurs wiedzy
o Unii Europejskiej.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski przedstawil nastepujace pisma:
- Spolki z 0.0. "Wodoci'lg Marecki" w sprawie przegladu nawierzchni po robotach
kanalizacyjnych - kopia pisma stanowi zalacznik nr 33 do protokolu;
"" finny Elann - oferta programu komputerowego dot. ewidencji wywozu odpad6w z kazdej
posesji;
- Spolki z 0.0. .Wodociag Marecki" w sprawie budowy przylacza kanalizacyjnego na posesji
przy ul. Zielenieckiej 39 - kopia pisma stanowi zalacznik nr 34 do protokolu;
- mieszkanca ul. Brzozowej w sprawie rowu melioracyjnego w rejonie ul. Wsp61nej
i Stawowej - kopia pisma stanowi zalacznik nr 35 do protokolu.

Protokoly glosowan elektronicznych stanowia zalacznik nr 36 do protokolu.

Pkt 20. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1850 Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zamknal XL sesje Rady Miasta
Marki.

protokolowala

Gl6~?8ta

mgr Mji(~ Mincberg
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